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Interpelacja w sprawie przycięcia wysokich drzew przy ulicy Słowackiego 
 
Zwracam się z interpelacją dotyczącą konieczności przycięcia wysokich drzew rosnących przy 
ulicy Słowackiego. Mieszkańcy tej okolicy zgłaszają obawy związane z nadmiernym rozrostem 
gałęzi, które mogą stanowić zagrożenie dla bezpieczeństwa pieszych, oraz pobliskiej 
infrastruktury. 
 
Główne problemy wynikające z obecnego stanu drzew to: 
 
• Niebezpieczeństwo złamania się gałęzi, szczególnie podczas silnych wiatrów i burz, co może 
stanowić zagrożenie dla ludzi, oraz budynków. 
 
• Problemy z oświetleniem ulicznym, ponieważ rozrośnięte korony drzew zasłaniają latarnie, co 
zmniejsza bezpieczeństwo po zmroku. 
 
W związku z powyższym zwracam się z prośbą o podjęcie działań mających na celu przycięcie 
drzew oraz o udzielenie informacji na następujące pytania: 
 
• Czy miasto planuje w najbliższym czasie przeprowadzenie przycinki drzew przy ulicy 
Słowackiego? 
 
• Jeśli tak, to jaki jest przewidywany termin realizacji tych prac? 
 
• Jeśli nie, to jakie są przyczyny braku takich działań oraz czy istnieje możliwość uwzględnienia 
tej kwestii w planach utrzymania zieleni miejskiej? 
 
• Czy możliwe jest przeprowadzenie przeglądu stanu zdrowotnego drzew, aby ocenić, czy 
niektóre z nich wymagają wycinki ze względu na ryzyko przewrócenia? 
 
Proszę o rozpatrzenie tej interpelacji oraz udzielenie pisemnej odpowiedzi w ustawowym 
terminie. 
 
Z poważaniem, 
 
Paweł Maciejewski 
Radny Miasta Złotoryja
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